
Zápisnica č. 10/2009 
Z rozšíreného zasadnutia výboru FOO FCHPT STU a úsekových dôverníkov  

zo dňa 2.11.2009 o 13 30 hod.  
 
Prítomní:  D. Berkeš, V. Kovár, B. Papánková, V. Polóniová, E. Smrčková, L. Staruch,  

 (86 %) 
Úsekoví dôverníci:  A. Adamko, A. Koreňová, Ľ. Krištofíková 
Za RK: P. Tarapčík 
Neprítomní:  P. Šimon, J. Stopka, J. Rakytiak,  
    
 
 
 
Na začiatku rokovania B: Papánková privítala všetkých prítomných a prešla k programu. 
 
Program:  

1. Príprava Stretnutia s dôchodcami FCHPT 
2. Hodnotenie plnenia KZ na STU za prvý polrok 

  3. Diskusia a rôzne 
 
1.  Príprava Stretnutia s dôchodcami FCHPT 
 
B. Papánková informovala prítomných zástupcov úsekov o stretnutí s dôchodcami, apelovala na nich 
najmä v otázke pomoci pri aktualizáci databázy bývalých zamestnancov. 
 
2. Hodnotenie plnenia KZ na STU za prvý polrok. 
 
Predsedníčka FOO informovala o hodnotení KZ na STU za prvý polrok. Podrobnejšie hodnotenie plnenia 
KZ možno nájsť v ôsmom čísle ODBORÁRSKEHO OKA. B. Papánková pripomenula problémy pri 
presadovaní sociálnej pllitiky na univerzite a aj na našej fakulte. Podčiarkla potrebu zintenívnenia účelnej 
diskusie o stave sociálnych programov aj na fakulte. Malo by sa o sociálnej politike viac diskutovať 
a hodnotiť ju vo výročnej správe o fakulte.  
Pri hodnotení stavu BOZP na STU a na fakulte sa dotkla aj práce komisie BOZP na FCHPT, ktorá síce 
bola kreovaná, ale ešte nezačala pracovať. Podobný stav bol konštatovaný na väčšine fakúlt STU. 
Požiadala o pomoc úsekov pri predkladaní pripomienok k BOZP a upozorňovaní na problémy týkajúce sa 
bezpečnosti práce, ktoré sa prejavujú priamo na jednotlivých úsekoch. Ako príklad uviedla problém 
manipulácie s tlakovými flašami na fakulte. Prístup k výdajni po rampe a cesta cez dvor vyžadujú značnú 
zručnosť a silu a najmä pri nepriaznivom počasí hrozí nebezpečenstvo úrazu.  
V oblasti ľudských zdrojov B . Papánková konštatovala pozitívny fakt, kedy z celej STU za prvý polrok 
bolo prepustených iba 16 zamestnancov, z toho 14 z Gabčíkova.  Do dôchodku odišlo 21 zamestnancov.  
Informácie o využívaní SF na regeneráciu pracovnej sily sú na každej fakulte dostupné v inom rozsahu, 
hoci zo zákona vyplýva pre zástupcov zamestnancov určitá forma kontroly nad týmito prostriedkami. V. 
Kovár zdôraznil, že V UOO sa intenzívne snaží aby boli na každej fakulte kreované sociálne komisie aj 
s takýmito kompetenciami. Avšak aj už dohodnuté výdobytky sú málo popularizované medzi členmi 
odborov a zamestnancami. B. Papánková sa obrátila na úsekových dôverníkov s prosbou o spropagovanie 
dosiahnutých pozitív z KZ a špecifického doplnku. Napr.: Každý zamestnanec FCHPT má právo  1x za tri 
roky čerpať príspevok na rehabilitáciu či kúpeľný pobyt v maximálnej výške 160 €. Na FCHPT sa 
nečerpajú voľné dni navyše, na ktoré majú nárok matky s deťmi do 15 r. Možno viac rozšíriť 
informovanosť zamestnancov o možnosti využívania rekreačných zariadení STU (viď seriál v ostatných 
číslach ODBORÁRSKEHO OKA). 
 
 
 



3. Diskusia a rôzne 
 
V následnej diskusii sa rozoberali problémy úsekov a aj napr. možnosti čerpania finančných prostriedkov 
na odmeny pre jubilujúcich zamesnancov (najaktívnejší sú v tomto smere stavbári a študentské domovy). 
Z diskusie vyplynulo, že je potrebné stále propagovať možnosti využívania stávajúcich zariadení STU na 
rekreáciu a regeneráciu síl. Rovnako treba dať členom informáciu o dostupných odborárskych 
rekreačných pobytoch a to aj cez skrinku odborov pri jedálni.  
Pri diskusii o mzdových náležitostiach zamestnancov B. Papánková konštatovala, že odbory sa zaviazali, 
že nebudú tlačiť v nasledujúcom období na zvyšovanie platov. Pre tento rok boli platy navýšené vo výške 
7 % pre nepedagogických zamestnancov a 5 % pre pedagogických zamestnancov. Na budúci rok sa počíta 
iba s 1 % nárostom platov pre všetkých.  
Zároveň B. Papánková propomenula, že v týchto dňoch sa podpisuje KZ vyššieho stupňa, v závererčnom 
finiši je aj práca na dohode o KZ na STU ( z nových bodov upozornila na zakotvenie povinnosti jedenkrát 
ročne rokovať o sociálnej prác na STU a fakultách a o sociálnej práci informovať vo forme kapitoly vo 
výročnej správe; a napr. o odmenách za zastupovanie najmä pre robotnícke sily vo výške najmenej 4€ na 
deň). B. Papánková vyzvala úsekových dôverníkov aby prispeli námetmi , ktoré bude možné 
zakomponovať do špecifického doplnku KZ pre našu fakultu.  
V diskusii odzneli aj námety týkajúce sa bezpečnsoti práce – ako vyriešiť problém s klzkou podlahou 
v prechodovej chodbe zo starej do novej budovy. Zráža sa tam v chladnom období vlhkosť.  
Či je možné zmeniť limit na drobný nákup – platí interná smernica z roku 2006 a limit je veľmi nízky. 
V diskusii zazneli informácie aj o stretnutí zástupcov slovenských univerzít k problematike stravovania na 
vysokých školách. O situácii v spoločnom stravovaní informoval úsekových dôverníkov L. Staruch. 
Zároveň podal stručnú informáciu o stave vo využívaní automatov na stravu, ktoré boli zrušené pre 
nerentabilitu ich prevádzky (Uzn. č. 22/2009). 
 
Po skončení zasadnutia V FOO s úsekovými dôverníkmi pokračovalo zasadnutie V FOO 
 
Program:  1. Kontrola uznesení  
  2. Organizačno-technické zabezpečenie Stretnutia s dôchodcami.  
 
1. Kontrola uznesení 
Uzn. č. 24a/2009  V FOO poveruje B. Papánkovú prípravou a rozmnožením pozývacieho listu s 

návratkou. Kontaktná osoba v liste V. Polóniová 
Uzn. č. 24b/2009  V FOO poveruje B. Papánkovú a V. Polóniovú prípravou a kontrolou zoznamu 

dôchodcov. 
Uzn. č. 24c/2009  V FOO poveruje B. Papánkovú zabezpečením vína na prípitok na akciu. 
Uzn č. 25/2009:  V. Polóniová zabezpečí pozvanie všetkých úsekových dôverníkov 
Uzn. č 26/2009:  V FOO poveruje L. Starucha preveriť situáciu s automatom na stravu a informovať V 

FOO do budúceho zasadnutia. 
Sú splnené 
 
2. Organizačno-technické zabezpečenie Stretnutia s dôchodcami. 
B. Papánková, V. Polóniová a ostatní zaangažovaní členovia výboru refereovali o stave zabezpečenia. V 
FOO konštatoval, že prípravy sú v plnej miere uskutočnené a pre zdarný priebeh akcie sa výbor FOO 
stretne v plnej zostave aj s výpomocou zo strany doktorandov (zabezpečia ich L. Staruch a B Papánková) 
18.11. o 14ooh pred jedálňou. 
 
Nasledujúce zasadnutie výboru FOO bude v utorok 8. 12. 2009 o 14oo hod. v knižnici FOO.  
 
 
         Blažena Papánková  
Zapísal: D. Berkeš         predseda V FOO FCHPT STU 


